
Protokoll för styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tid: lördag 13 september kl 09:00, Ulricehamn 

 

Närvarande: Roland Andersson, Thomas Johansson, Christer Swenson, Bengt Larsson, Bo Roos, Björn 

Westling, Hans Bogeskär, Hans Brolin 

 

1. Mötets öppnande 

Thomas förklarar mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Hans Bogeskär justerar anteckningarna 

 

3.  Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll 

 

4. Klubbar med låg aktivitet, Hans Brolin redovisar 

a. Aplared har för avsikt att lägga ner, kontaktar svenska förbundet 

b. Fritsla. Har verksamhet, men inte mästarpoäng. Hans Brolin kontaktar Roger Wiklund för 

vidare kontakt 

c. Töreboda, avslutades i våras men kvar i spader. Bosse undersöker 

d. Grästorp, 2 medlemmar. Vi avvaktar tills vidare 

 

5. Rapport distriktslagtävlingen i Chairmans Cup 

Vi godkänner den skrivelse Thomas skickat till bridgeförbundets styrelse, där vi yrkar på två segrare 

och ingen anmärkning mot tävlingsledningen 

 

6. Ombud till distriktsträffen 

Björn Westling ersätter Christer Swenson, eventuellt ytterligare deltagare bekostar sin resa själva 

 

7. Ekonomi 2014/15 

Vi föreslår årsmötet en uppdaterad budget enligt nedan, planerad förlust på 12-15tkr 

Vi gjorde ett överskott på ~10000 kr 2013/14. Olika förslag att komma närmare balans 

 Sponsra årsmötesrallyt med fika och landgång, ~1500 kr 

 Sänka startavgift DM-final från 220 till 200 kr, ~3000 kr 

 Sänka startavgiften för DIV4 från 500 till 400, ~2000 kr 

 Utbildningsinsats ruter, ~3000 kr 

 Nytt upplägg DM-lag, ~6000 kr 

 

8. Framtida upplägg av DM Lag 

Startavgifterna är 200 per kval, semi och final. Vi tillåter lag från andra distrikt, men dessa lag får 

aldrig reseföreträde. Vi inför inga differentierade avgifter i år 

 

9. Övriga frågor 

a. Information om tävlingsledarutbildning Steg 2, sker 15-16:e november i Vårgårda 

b. Anmälan div4, Alingsås behöver ett lag, övriga serier ser ok ut.  

c. Tävlingsledare steg1, medlemmar i Levene, Skara och Skövde har anmält intresse. Christer 

undersöker med inriktning mot en lördag i Skara. 

 

10. Ordförande avslutar mötet 

 

 

 

_________________    _________________ 

Bo Roos     Hans Bogeskär 



Protokoll för styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tid: tisdag 18 november 2014, kl. 18:30, Skara 

 

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Bengt Larsson, Christer Swenson, Hans Brolin, Björn 

Westling 

Inbjudna: Roger Wiklund, konsulent och Erik Sjöstrand, ordförande Skövde BA 

 

1. Mötets öppnande 

Thomas förklarar mötet öppnat och hälsar Roger och Erik välkomna 

 

2. Val av justerare 

Vi utser Christer Swenson att justera protokollet 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Vi godkänner föregående protokoll utan ändringar 

 

4. DM - Mindre rutinerade 

Vi avvecklar tävlingen, hanteras genom simultankval till nybörjarträffen 
 

5. DM Mästare på hemsidan 

Roland överför ansvar och pärmar till Bo Roos i god tid inför nästa styrelsemöte 

 

6. Fördelning av platser till division III 

Vbf får 4 platser till division 3, fördelas så att 2 går till Skövdes 8 lag, 1 till respektive 

Alingsås/Borås med 5 lag. Christer kontaktar respektive lag när serierna är färdigspelade. 

 

7. Kretsindelning 

Vi beslutar att avskaffa kretsindelningen och överför kretsledarna till tävlingskommittén. 

 

8. Tävlingskommitténs sammansättning 

Vi utser Håkan Gustavsson, Hans Brolin, Christer Svensson och Roland Andersson. 

 

9. Tävlingskommitténs arvoden 

Arvoden motsvarar det kretsledarna haft tidigare, 900 kr/år. 

 

10. Erik går igenom olika förslag att locka nya (yngre?) spelare 

Erik beskriver t.ex. Borås spelkonvent på hösten och Gothcon på våren. Idén låter bra, 

Roger berättar hur man söker stöd och material. Björn och Erik arbetar fram olika förslag 

där vi kan hjälpas åt.  

 

11. Rapport kring Fritsla BS 

Roger har diskuterat med ordförande Bengt Bylund, Fritsla kommer försöka ha en 

nybörjarkurs till våren, vi avvaktar. Hans dubbelkollar Aplareds utträde och informerar 

Bosse 

 

12. Rapport från distriktsträffen 

Björn och Roger informerar, mycket teori och arbetsgrupper. Mer regionalt utbyte mellan 

närliggande distrikten skulle vara en bra utveckling 

 

  



13. Utvärdering av tävlingsledarkurs steg 1 och 2 

a. Steg1 hölls i Skara av Bertil Strand. Våra vanligaste domslut var i fokus, 8/10 

godkändes.  

b. Steg2 hölls i Vårgårda av Thomas Winter, 17 deltagare. Uppskattad kurs och lokaler, 

kunde haft fler simuleringar samt kopplingar till praxis och pedagogik. 

 

14. Rapporter kring DM Lag 

Just nu 41 anmälda lag, och antagligen 5-6 platser till sm-semifinal. Vi beslutar att 12 lag 

går till final via en semifinal 7/2 2015, där man möter kvarvarande lag med carry over från 

sin egen grupp 

 

Borås/Ulricehamn: 8 lag, 4 lag till semifinal Alingsås 

Alingsås/Vårgårda: 12 lag, 1 lag direkt till final, 5 lag till semifinal Alingsås 

Skara/Lidköping: 4 lag, 3 lag till semifinal Skara/Falköping 

Falköping/Tidaholm: 6 lag, 3 lag till semifinal Skara/Falköping 

Skövde: 5 lag, 3 lag till semifinal Mariestad/Skövde 

Mariestad/Karlsborg: 6 lag, 3 lag till semifinal Mariestad/Skövde 

 

  Endast Skövdes grupp är inte helt färdigplanerad, sker snarast.  

 

15. Silversanktioner 

Vi tillstyrker sanktion till Borås lagserie. Årligen återkommande tävlingar sanktioneras när 

spelprogrammet beslutas på klubbträffen. Christer skapar lista 

 

16. Nästa möte 

Vi startar 18:30, onsdag 28:e januari i Vårgårda 

 

17. Övriga frågor 

a. Arbetsfördelning inom styrelsen, Bengt går igenom och uppdaterar dokumentet 

b. Guldrally i regionen, GBF har ställt en fråga om det finns intresse. Vi hänvisar 

frågan till Borås.  

c. Minikurser från förbundet, Roger har visat Christer och Erik på bra exempel.  

d. Vi uppmärksammas på felskrivningar i tävlingsreglerna pga. ändringar i årets budget. 

Vi tackar och Bosse rättar skyndsamt.  

 

18. Ordföranden avslutar mötet. 

 

 

 

______________   ________________ 

Bo Roos    Christer Swenson 



Protokoll fört vid styrelsemöte Västergötlands bridgeförbund 

Närvarande: 

Thomas Johansson, Bo Roos, Bengt Larsson, Björn Westling, Roland Andersson, Christer Swenson, 

Bengt Larsson, Hans Brolin 

 

Tid: onsdag 28 januari kl. 18:30 

 

Plats: Sundlergymnasiet i Vårgårda 

 

Dagordning 

 

1. Thomas Johansson öppnar mötet 

2. Hans Bogeskär utses att justera protokollet.  

3. Vi godkänner föregående protokoll 

4. DM Mästare på hemsidan 

Bo Roos scannar in de original som överlämnats av Roland. Tillsammans med Bengt 

fortskrider arbetet 

5. DM lag – semifinal och final 

I semifinalen 7/2 ansvarar Bengt för Stenstorp, Thomas för Alingsås och Christer för Mariestad. 

DM-finalen spelas som en delad omgång vid första tillfället 28/2, i Vårgårda och Skövde.  

Finalhelgen blir i Falköping 14-15 mars. I finalen spelar vi 12-brickorsmatch med halvlek.  

6. Allsvenskan – uppflyttning till division III 

I Skövdegruppen gick Karlsborg och Falköping upp. Från Boråsgruppen går Borås, Jan Larsson 

upp tillsammans med Skara, Leif.  

7. Rapport kring Aplared 

Hans Brolin har diskuterat med ordföranden och sekreteraren, Sören Ketil skall maila Bo Roos 

om formellt utträde. Vi godkänner det muntliga utträdet, Hans kontrollerar en extra gång. Vi 

informerar sedan förbundet, respektive mottagande klubb 

8. Rekrytering av yngre spelare 

Björn informerar om de planerade aktiviteterna på Gothcon, ett spelkonvent i Göteborg. 

Genomförs tillsammans med GBF, 3-5 april, påskhelgen, på Hvitfeldtska gymnasiet, Göteborg. 

Hälsa gärna på om ni har vägarna förbi, styrelsen uppskattar Erik Sjöstrands engagemang. 

http://www.gothcon.se/xxxix/arrangemang/brädspel/bridge  

9. Ansvarsfördelning mellan styrelse och tävlingskommittén 

Bengt beskriver de olika uppgifterna, efter uppdatering lägger Bengt ut dokumentet under 

tävlingsbestämmelser. Distriktstävlingsledaren, är en del av TK och leder dess arbete. 

10. DM veteran, mixed och par 

DM veteraner har ökat, men VBF är inte längre störst, preliminärt 9 par går till final. 

Föregående års mästare har friplats i finalen även om kvalet gick dåligt. Det är också önskvärt 

att ordna reservpar för att undvika sena återbud. Finalen i mixed går i Vårgårda 21/2, parfinalen 

går i Skövde 11/4 

11. Lokalisering av distriktets tävlingar 

Vi beslutar att försöka sprida våra tävlingar på så många olika klubbar som möjligt, när så är 

möjligt. T.ex. DM-lag har vi spelat på lite nya platser. Intresserade klubbar får gärna höra av sig 

till styrelsen eller distriktstävlingsledaren, Christer Swenson. 

12. Uppdatering av tävlingsbestämmelser 

Bengt har uppdaterat dokument och hemsida, med aktuella ändringar för året.  

13. Ekonomisk rapport 

Bengt redovisar DM verkliga kostnader, mästarpoäng och sänkning av startavgifter ger ett 

prognostiserat ökat underskott på 13 000 kr jämfört med 2014. Totalt sett så följer vi den 

planerade budgeten, Bengt ser inga oväntade utgifter framöver. 

14. Västgötarallyts framtid 

http://www.gothcon.se/xxxix/arrangemang/brädspel/bridge


Vi diskuterar rallyts framtid, det finns flera tävlingar som har svårt att få par. Thomas 

sammanfattar några idéer som förbereds inför nästa möte och klubbträffen. 

15. Planering av klubbträffen 

Vi diskuterar bra punkter till klubbträffen. Förändringar i Västgötarallyt, DM-lag hur det kan 

förbättras, hur det påverkar Div4, mm. En timme planeras till en kort utbildning om tips och 

trick i Ruter.  

Vi håller klubbträffen 9 maj i Falköping, 12-15 och börjar med lunch 

16. Korrigeringsperiodens längd 

Vi beslutar att i våra simultankval är korrigeringsperioden hela den efterföljande dagen, i 

enlighet med förbundets riktlinjer för nationella simultantävlingar. För övriga tävlingar 

arrangerade av VBF, är korrigeringsperioden 30 min efter avslutad tävling.  

17. Övriga frågor 

 Rapport om nya TL i distriktet 

o De som klarade steg1-utbildningen informerades till distriktstävlingsledaren och 

förbundet. Christer informerar godkända deltagare 

o Från steg2-utbildningen fick vi 6 nya tävlingsledare, ett mycket gott resultat 

 Björn Westling 

 Karl-Arne Andersson 

 Henrik Carlsson 

 Thomas Johansson 

 Thomas Samuelsson 

 Erik Sjöstrand 

 Samarbete med Göteborg/Bohuslän/Halland. T.ex. informera om angränsande tävlingar på 

respektive hemsida. Vi tycker det är en bra idé, Bosse kontaktar granndistrikten. 

18. Nästa styrelsemöte blir 9:e maj, 10:00, i Falköping 

19. Ordföranden avslutar mötet 

 

 

_______________   ___________________ 

Bo Roos    Hans Bogeskär 



Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Närvarande: Thomas Johansson, Roland Andersson, Hans Bogeskär, Bo Roos, Leif Axelsson, Björn 

Westling, Christer Swenson, Bengt Larsson, Hans Brolin 

 

Tid: lördag 9 maj, kl. 10:00. Medborgarhuset Falköping 

 

Dagordning 

 

1. Thomas Johansson öppnar mötet 

 

2. Hans Bogeskär justerar protokollet 

 

3. Vi godkänner föregående protokoll 

 

4. Klubbar med låg aktivitet.  

Bengt informerar att Aplared avslutas när kassören, Per Göransson, fått ut innestående 

pengar. Beräknas ske under maj månad.  

 

5. DM-mästare på hemsidan, statusrapport. 

Vi har nu skannat hälften av dokumenten, Bosse visade exempel från 1968. Vi siktar på att 

vara klara till årsmötet. 

 

6. Regelverk för arrangörer av SM-semifinal lag och Allsvenskan Div 3 

Vi klargör att vid förfrågan från klubbar/förbund så skall DTL hänvisa till att detta hanteras 

direkt mellan klubben och Sveriges Bridgeförbund med klubben som ansvarig arrangör.  

 

7. Information från Gothcon 

Björn berättar, GothCon arrangeras varje påsk, bridgen fanns med på hemsidan och 3 bord 

sattes upp där nybörjare kunde pröva på en förenklad variant av bridge. Björn, Erik 

Sjöstrand, Tobias Bende, Björn Sörling hjälptes åt och c:a 20-tal spelare dök upp. Finns 

intresse att göra liknande minutkurser finns material att hämta från Bridgeförbundets 

hemsida. 

 

8. Ekonomisk rapport 2015 

Bengt redovisar balans och resultatrapport, totalt landar vi på ett nollresultat även med nya 

satsningen på DM Lag. Vi uppskattar Bengts arbete genom att hålla budget på ett bra sätt 

 

9. Rally och framtida distriktssamarbete med Halland, Göteborg och Bohuslän 

Bosse beskriver ett initiativ från Göteborgs BF att arrangera ett Guldrally för västra Sverige. 

Vi ställer oss positiva och föreslår ett samarbetsmöte med övriga distrikt i samband med 

SM-veckan, samt informerar Borås. Bosse ansvarar tillsammans med Björn Westling 

 

10. Motion till riksstämman 

Vi har idag svårt att fylla de sista platserna, både i vår parfinal, och i SM Par Semi Örebro. 

Thomas föreslår en motion om att regelverket för antal platser korrigeras mot avtagande 

proportionalitet. Styrelsen beslutar att skicka in en uppdaterad motion, Thomas ansvarar 

 



11. Startavgifter DM med simultankval 

Thomas och Bengt beskriver olika alternativ, idag kostar en final 200 kr/spelare, varav 40 kr 

går till arrangerande klubb, resten skall täcka tävlingsledning, brickläggning och avgift till 

förbundet. Genom att låta klubbarna stå för brickläggning kan vi sänka till 180, ytterligare 

30 kan fås genom att ta bort rallysponsring. Vi diskuterar vidare under klubbträffen180/150  

 

12. Färre par i DM-finalerna 

Idag har vi 28, 26 och 24 par i respektive par, mixed och veteranfinal. För att fylla 

parfinalen i år fick Christer ringa till 62:a plats i kvalet, övriga simultankval fungerar. Efter 

diskussion beslutar vi att nästa säsong ha 26/24/24 par i finalerna. 

 

13. Spelprogram och platser 2015-16 

Christer går igenom förslaget inför klubbträffen, största ändringen är att vi flyttar veteran 

kval/final till hösten. 

 

14. Övriga frågor 

 Vi diskuterar Västgötarallyts framtid, idag sponsrar vi med c:a 4000 kr, och tar upp 

20kr/spelare. Största delen går åter till ett fåtal spelare, vi undersöker med klubbträffen om 

vi kan använda dessa pengar på ett bättre sätt. 

 Vi diskuterar tolkning av stadgarna §7.9, men är överens om att ändringar inte behövs 

 

 

protokollet   justeras 

 

______________  _____________ 

Bo Roos   Hans Bogeskär 


